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Municipiul Sfantu Gheorghe

Consiliul Local

RAPORT DE ACTIVITATE ,

AI Comisiei pentru administra{ie localio juruduc5, ordine publicl, drepturile omului,

legistla{ia muncii ;i disciplini pe anul2015.

Considerafii generale: Comisia pentru administralie locali, juridicS, ordine public6, drepturile

omului , legislalia muncii qi disciplin6 constituili conform legii qi Regulamentului de funclionare

al comisiilor din cadrul Consiliului local al municipiului Sf.Gheorghe in cursul anilor 2014-2015

a suferit nrlmeroase modificlri ale componenlei sale ca efect al unor demisii qi decizii politice.

Astfel, preqedintele comisiai, d-na Profiroiu Marilena (PNL) a demisionat din Consiliul

local, iar d-ul consilier Guruianu MddSlin-Doru a optat pentru desfb;urarea activitilii in cadrul

altei comisii. in inceputul anului 2014 d-naProfiroiu Marilena a fost preqedintele comisiei, eu am

devenit vicepreqedinte qi Vajna Ldszl6 a devenit secretar. Dupd incetarea mandatului d-nei

Profiroiu, eu am devenit preqedinte la comisie, dJ Vajna a r[mas secretar qi nu avem

vicepreqedinte. in locul lui d-ul Guruianu a devenit membru Jo6s $tefan-Leontin (PSD), qi locul

d-nei Profiroiu a fost ocupat cdtra Bote Corina (PNL). in sf0rqitul anului 2015 Jo6s $tefan-Leontin

(PDS) qis Bote Corina (PNL) au demisionat, astfel ei nefiind membrii al Consiliului Local, au

incetat qi funcfia de membru la comisia respectiv[.'Acuma comisia are 5 membre (UDMR Ei

PPMT).

Prezergaconsilierilor la cele 25 ;edinte ale comisie la voi prezetta3uccint, in cele ce

urmeazd:

Bote Corina, PNL - 12 qedinfe;

Czego Zoltdn- PPMT - 19 qedinfe;



Debreczeni Lbszl6 - UDMR - I 6 Eedin{e;

Jo6s $tefan-Leontin - PSD - 19 qedinfe;

J6zsef Ahos - UDMR - 2l qedinle;

Vajna Ldszll - UDMR - 23 ;edinfe;

Zsigmond J6zsef - UDMR - 19 ;edinfe; ' '

pentru consilierii care qi-au incetat activitatea in cadrul Consiliului local nu am mai

prezentatsitualia prezenfei la lucrarile comisiei. TotuEi, se cuvine sI apreciem activitatea depusl

de dumnealor, striduinla qi bunele intenfii! Ca qi in anul precedent qi in conformitate cu

Regulamentul, Comisia juridica, in activitatea sa are in competen[d ataliza qi avizarca tuturor

proiectelor de hotar6re , indiferent de domeniul de reglementare precum qi analiza propunerilor

cetdleneqti in legaturd cu proiectele de hotdrdri supuse dezbaterii. Ca urmare a acestei competenle

generale, consilierii membri in Comisia juridica trebuie sd arralizeze anterior qedinlelor de plen, in

special cele ordinare, toate proiectele de hotSrAre propuse pentru ordinea de zi aConsiliului local'

local. Competenlele generale ale comisiei presupun o atentd parcurgere qi analizd a tuturor

proiectelor, rapoartelor de susfinere Ei a materialelor intocmite in sprijinul iniliativelor

administraliei. Uneori in Comisia juridica activitatea este anevoioasd din canza problematicii

diverse pus6 in disculie qi din cauza volumului mare de activitate. Cu excepfia unei consilier,

ceilalli nu au studii juridice.

Un alt aspect al activit6lii noastre l-a constituit propunerile gi iniliativele cetd,teneqti precum

qi sesizdrile referitoare la anumite aspecte privind activitatea aparatului administrativ. Toate aceste

comunicrri qi ludri de pozilie ale ceta{enilor au fost atent analizate de citre comisie qi au fost luate

in consider are laoptimizarea qi compl etarea unor proiecte de hotdrdri. Apreciem iniliativele qi

Iu[rile de pozilie ale cetalenilor care sunt binevenite si demonstrazd implicarea in viala

comunitalii.

Cu c6teva excepfii, Secretaru municipiului Sf. Gheorghe, d-na Kulcsar Tiinde a participat

la toate qedinfele Comisiei juridice qi a suslinut proiectele supuse dezbaterii qi a transmis

compartimentelor de specialitate recomandrrile comisiei. Colaborarea cu d-na secretar ;i in anul

2015 afost deosebit de bund qi eficienta. Multe ori directorii din cadrul instituliior 9i societa{ilor

subordonate, directorri qi specialiqtii au fost -invitafi fie pentru lSmuriri referitoare la proiecte



dezbltute fie ca urmare a unor sesiziri cetafeneqti. Uneori am organizat qedin{e comune cu Comisia

economic6.

Md bucur ci anul trecut am inceput sE finem qedinlele in limba materna, cu ajutorul

taducatorului asigurat de lege. Ne bucur6m cI nu am fost nevoili si discut6m este acela cE nu au

fost sesiziri in ceea ce priveqte inc6lcarea drepturile omului, legistlalia muncii sau disciplind.

Apreciez cI atrnosfera de lucru in cadul Comisiei a fost una corectd, bazatd, pe libera

exprimare a opiniilor, dorinfa de a se respecta Legea qi a fumiza solufua corect6, relafiile dintre
membrii fiind de colaborare in spirit de respect reciproc, spre binele funcfionlrii Comisiului, in
slujba communitlfii.

Sfentu Gheorghe, la 06.03.201 6 Preqedinte
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